
Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:   01.08.2017 

Číslo: 4642/2017/RU- 22756 

Vybavuje:   Mgr. Ľubica Dojčárová 
   e-mail: lubica..dojcarova@vucke.sk  

   Telefón:  0918 766 077 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 22. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky  Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 31.07.2017 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, v Košiciach 

 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie 

2. Materiály do Zastupiteľstva 

a) Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2017 

b) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017 

c) Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle VZN č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 

neskorších zmien a doplnkov 

d) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 

sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č.18/2012 

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov  

3. Aktivity cirkví a občianskych organizácií v sociálnej oblasti 

4. Doplňujúce materiály 

 

 

K bodu č. 1   Otvorenie 
Vyjadrenie: 

Predseda komisie pán Ing. Saxa privítal prítomných na dvadsiatom druhom rokovaní komisie. 

Členovia komisie schválili navrhnutý program rokovania. Komisia nebola uznášania schopná. 

Počet členov komisie: 26, prítomní: 12.  

 

 

K bodu č. 2   Materiály do Zastupiteľstva  

 

a) Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2017 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. 

Plnenie bežných príjmov a výdavkov je rovnomerné a zodpovedá obdobiu prvého polroka. 

Plnenie kapitálového rozpočtu nie je rovnomerné z dôvodu, že v prvom polroku neboli 



realizované investičné akcie z IROP (program komunikácie) a z úveru EIB (program sociálne 

služby).    

Prítomní nemali k predloženému materiálu žiadne pripomienky. 

 

b)  Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017 

Vyjadrenie 

O materiáli podrobne informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. 

Úprava sa týka financovania havarijných situácií v odbore dopravy, školstva, kultúry 

a sociálnych vecí.  

 

c) Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle VZN č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

Vyjadrenie 

O materiáli informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. Prítomní prijali 

informáciu bez pripomienok. 

 

d)Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č.18/2012 

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

Vyjadrenie 

O materiáli informoval Ing. Štefan Kandráč, vedúci odboru školstva Úradu KSK. 

VZN sa aktualizuje každý rok, zmeny sú avizované vládou, KSK postupuje v zmysle § 9 

ods.12 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení 

neskorších predpisov.  

K materiálu prebehla krátka diskusia: 

- Ing. Kokarda – pre nepedagogických zamestnancov nie je možné navýšenie 6 %, 

nielen 2 % ? 

- Ing. Kandráč -  navýšenie je stanovené štátom 

- Ing. Halenár – je možné navýšenie platov pre zamestnancov v samospráve ? 

- Ing. Kandráč – navýšenie riešia odbory, ZMOS  

 

 

K bodu č.3  Aktivity cirkví a občianskych organizácií v sociálnej oblasti. 

Predseda komisie Ing Saxa otvoril túto otázku. 

- pani Huštatýová vyjadrila názor, že má zmysel diskusia okolo Istambulského 

dohovoru, lebo sa týka aj problémov týraných žien. 

 

 

 K bodu 4   Doplňujúce materiály 

Najbližšie rokovanie komisie – 02.10.2017 o 13,00 na Ú KSK. 

 

Po vyčerpaní programu predseda komisie, poslanec pán Ing. Saxa  poďakoval členom komisie 

za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

...................................................... 

Mgr. Ľubica Dojčárová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Vladimír Saxa 

predseda komisie 
 


